

## Årsmötesprotokoll 2016

1. Mötet öppnades av Lars Ogrelius. [Kl 19:09](#)
2. Val av mötes ordförande: Enhälligt blev det Lars Ogrelius.
3. Val av mötes sekreterare: Enhälligt val blev Per. Carlson
4. Val av två justeringsmän: Peter Jansson/Johan Bjärkling
5. Godkännande av dagordning: Enhälligt Ja.
6. Frågan om mötes utlysande: Enhälligt Ja.
7. Val av ordförande på 2 År (2016/2017) ett förslag Lars Ogrelius, mötet godkände detta förslag och Lars O blev omvald på 2 år enligt ovan.
8. Val av kassör 2 år (2016/2017) ett förslag Ulf Rydberg, mötet godkände detta förslag och Ulf R blev omvald på två år enligt ovan.
9. Val av en styrelse representant: (oto2016/2017) Peter Jansson, mötet godkände förslag Peter J omvald på 2 år enligt ovan.
10. Val av två valberedningsmän för 2016. Tomi & Jocke blev omvalda på mötet.
11. Val av två justeringsmän för 2016: Mötet beslutade att det kommer artbildning Håkan Daal & Ulf Johansson.
12. Ekonomisk rapport sammanställda av vår kassör godkändes. Finns på "nätet om någon vill läsa den: Beslut på mötet var att godkänna rapporten.
13. Utvärdering av år 2015: Det kom frågor gällande nu varnade poängsystem, att vara eller skall vi gå tillbaka till det gamla systemet med 12 poäng och nedåt, men efter diskussion och omröstning så var beslutet att vi kommer att fortsätta med 20 poäng för seger och sedan nedåt.
14. Förslag att ändra och ta bort lång drive och ersätta med två närmast flagg: Förslag röstades ned p.g.a. vi skall även ha med något manligt, om det är p.g.a. att för få som kan vinna det.(Träna mera så kan ni kanske bli bra även på detta).
15. Spelprogram 2016, lång tjötig diskussion som föll tu i följande. Delt.1 flyttas till [14 maj](#), 2 blir [15 maj](#), delt. 3 sker [27 maj](#), delt. 4 sker [6 juni](#), delt. 5 sker [den 15 juni](#), delt. 6 sker [27 juni](#), 7 sker [8 aug](#), delt. 8 sker [18 augusti](#), delt. 9 sker [28 augusti](#), delt. 10 sker [den 11 september](#), deltävlingarna 11 & 12 är under en resa till Spanien och tävlingsdagarna bör då vara 23 & [24 september](#).
16. Spelprogrammet för nästkommande år. Kommer att hanteras på följande sätt för att förenkla för medlemmar och styrelsen. Styrelsen kommer att sända utsatt förslag till spelprogram ca 3 veckor innan årsmötet det vill säga ungefär samtidigt som vi kallar er till mötet. Vid det här tillfället så kryssar ni de tävlingar som ni kommer att kunna delta på, sen sänder ni inom en vecka via mail, Facebook eller annat media det här till ordförande, styrelsen jämkar ihop spelschemat som sedan redovisas på årsmötet, där beslut tas på att det här gäller för kommande spelår.
17. Arrangörer för tävlingar 2016: 1,Bjärkling, Jocke; 2,Affe, Jonasson; 3,Norin, Ogge; 4, Österman, Tomi; 5,Johansson, Ulf dy; 6, Mojje, Fröjd; 7,Bröderna Bozic; 8, Perka, Dise; 9. Rypo, Per C, 10, Daal, Silver, deltävling 11, Stefan, Peter, Mikael N, 12 är styrelsen men samtliga som kan hjälper till med Pride,
18. Förslag från styrelsen: fanns inga nya.
19. Motioner inkomna under året: 1 motion on att det skall vara 4 vardagar 4 lördagar, och 4 söndagar: Fick avslag.

20. Motion: Om man önskar ta ett sabbatsår så början ändå betala full årsavgift 600 SEK eller alternativt betala halva årsavgiften 300 sek. Har man betalt det här så har man rösträtt på årsmötet, man har rätten att Komma tillbaka på touren när man så önskar. Om man inte har betalt den passiva avgiften på 300 SEK får man hoppas på att medlemmarna röstar in spelaren igen under aktuellt årsmöte: den här fick bifall.  
Ändring av våra stadgar?
21. Nya medlemmar: Rajan har sabbats år, Silver kliver på igen, Steffe väntar ett år till, Göran återkommer inte igår förse 2017. Jenhed kommer AT-läkare touren, Daniel S tar ett sabbats år.
22. Övriga frågor: Det kommer att bli en höstresorna där touren avslutas den 23/24 september, ansvariga för arrangemanget är Magnus & Mojje, förslag skall varaktigt i god tid innan touren startar [den 14 maj](#), ordförande sänder ut till medlemmar för att få in svar på vilka som kommer att åka med.
23. Övriga frågor: Förslag från Håkan Daal att vi skall göra något med respektive. Håkan får återkomma med förslag som kan gå ut till samtliga.
24. Mötet avslutades i KAOS som vanligt [kl 23:13](#).

Med vänlig hälsning

Pelle och Ogge